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Бањалучки Борац сутра, у оквиру дванаестог кола Премијер лиге, гостује у Требињу
екипи Леотара. Кад је у питању ово гостовање, традиција није нимало завидна: од
досадашњих осам премијерлигашких сусрета, Леотар је тријумфовао седам пута, док је
Борац само једном освојио бод, и то у сезони 2004-05. У нашем табору упознати су са
неславним низом, али вјерују да је дошло вријеме да се исти сутра прекине.

  

      - Познато је да Леотар и Борац увијек одиграју веома квалитетну утакмицу и за
нас гостовање у Требињу није нимало лагано, али мислим да имамо квалитет којим
можемо да одговоримо Леотару, који ове сезоне боље резултате постиже на
гостујућим теренима. Ове седмице смо имали одређених проблема у организацији
рада, али вјерујем да један пропуштен тренинг неће битније утицати на форму и
квалитет наше игре у Требињу. Надам се да ћемо се, за разлику од претходних
гостовања, као што су Сарајево или Мостар, овај пут у Бањалуку вратити
задовољнији, односно са три бода  – рекао је на данашњој прес-конференцији
шеф стручног штаба Борца Слободан Старчевић.

  

Првотимац Бранислав Крунић такође очекује тешко гостовање, али одређену предност
ипак даје свом тиму.

  

- Леотар не постиже очекиване резултате из разлога што су више оријентисани на
одбрану, док смо ми квалитетнији у пас-игри и стога вјерујем да ћемо ми бити та
екипа која ће стварати већи број шанси. Резултат је тешко прогнозирати, али благу
предност ипак дајем нама  – истакао је Крунић.
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{youtube}8NkCWrxvBdA{/youtube}

  

За овај дуел Слободан Старчевић не може да рачуна на Вулета Тривуновића и
Александра Радуловића због три жута картона, док се у тим враћа опорављени Младен
Жижовић.
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